
Mattias Tesfaye 

Det er med respekt at høre Mattias Tesfaye argumentere ift Støjberg, at vi skal holde demokratiets 

grundsætninger højt, og at lovene som politikerne har stemt for ikke skal omgås eller misbruges. 

Jeg vil henlede opmærksomheden på, at dette sker uden politikernes opmærksomhed i stor stil i Skat. 

Fradrag jagtes, og mange afgørelser er forkerte ift lovene, idet der er sket praksisændringer i Skat, som ikke 

er offentliggjort, og ikke er forelagt politikerne, så de kan afgøre om der skal ny lovgivning til for at 

understøtte Skat. Virksomhederne stilles i en helt usikker situation, når Skat ændrer på 

iŶvesteriŶgsgruŶdlaget og ødelægger virksoŵheders økoŶoŵi. Når fradrag Ŷægtes, ďetales ”sales tax” af 
indtægten. Dette er ikke skidt, ŵeŶ proĐeŶteŶ skal så være ϯ % i stede for ϮϮ%. Ved at overgå til ”sales tax” 
er vi ude over alle problemer med fradrag, og der kan spares medarbejdere, store frustrationer, stress og 

ødelæggelse. 

Skatteministeren er gjort opmærksom på overtrædelserne, men folketinget er ikke oplyst om dette. 
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